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           Białe Błota, dnia 19.09.2022 r. 

BRG.0012.4.9.2022 

 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska,  

z dnia 19.09.2022 r. od godz. 13:00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Guliwera 4a. 

 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Łukasz Wyszomirski, radna Ilona 

Nowakowska, radny Piotr Mądrzyński, radny Zbigniew Moroz,  

radna Katarzyna Tomicka, radna Magdalena Sznajder, radny Henryk Sykut 

oraz Komendant Policji w Białych Błotach podkom. Marcin Ćwikliński, Przedstawiciele 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Białych Błotach: Łukasz Reisner oraz Janusz Kozłowski, Prezes 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Łochowie Patryk Śmigielski, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota 

Paweł Zuehlke, kierownicy referatów oraz pracownicy Urzędu Gminy Białe Błota. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa  

i Środowiska Łukasz Wyszomirski, który powitał radnych oraz gości. Odczytane zostały 

informacje o ochronie danych osobowych, sprawdzono obecność. 

 

Tematyka: 

1. Bezpieczeństwo na terenie gminy Białe Błota – spotkanie z komendantem komisariatu Policji 

Białe Błota, wysłuchanie sprawozdania oraz planów krótko - i długoterminowych. 

2. Potrzeby OSP Białe Błota oraz OSP Łochowo na rok 2023 – propozycje do budżetu. 

3. Materiały na sesję. 

4. Wolne wnioski, pytania. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski poprosił przedstawicieli OSP o przedstawienie wniosków do budżetu. Prezes 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Łochowie Patryk Śmigielski przedstawił potrzeby OSP Łochowo na 

2023 rok: utrzymanie gotowości bojowej sprzętu ratowniczo-gaśniczego, wyposażenie socjalne 

oraz warsztatowe, zakup wyposażenia, sprzętu i narzędzi, umundurowania, zakup pralki oraz 

suszarki, modernizacja wnętrza. W dalszej części Prezes przedstawił koszty administracyjne. 

Łącznie potrzeby OSP Łochowo na 2023 rok wynoszą 277 500,00 zł. Radny Zbigniew Moroz 

zapytał o stan osobowy, Prezes odpowiedział, że czynnych osób „do wyjazdu” jest 20, kolejne 5 

osób jest wysłane na szkolenie podstawowe, łącznie członków jest 38, na stanie są dwa wozy 

strażackie.  

Łukasz Reisner Wiceprezes OSP Białe Błota poinformował, że jednostka złożyła wniosek o zakup 
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ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego, kwota dofinansowania z gminy wyniosłaby 

500 000,00 zł, drugie tyle zostanie pozyskane z innych źródeł dofinansowania. Radny Piotr 

Mądrzyński przypomniał, że w zeszłym roku Komenda Wojewódzka wysłała zapytanie do gmin 

ościennych czy zabezpieczą 50% kosztów zakupu samochodu. Wiceprezes przedstawił również 

pozostałe potrzeby OSP Białe Błota, w tym środki na przeglądy narzędzi specjalnych. Całościowe 

zapotrzebowanie wyniosło w granicach 130 000, 00 zł na przyszły rok. Janusz Kozłowski 

Naczelnik OSP Białe Błota przedstawił problem niewystarczających środków na paliwo do końca 

roku, wyjaśnił, że zwrócił się do Wójta o zabezpieczenie i wsparcie kwotą 3 000,00 zł na paliwo.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz 

Wyszomirski zapytał o rozbieżność środków na utrzymanie straży w Łochowie i w Białych 

Błotach. Prezes OSP Łochowo wyjaśnił, z czego wynikają te rozbieżności. Janusz Kozłowski 

Naczelnik OSP Białe Błota przedstawił problem braku miejsca do przeprowadzania szkoleń. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad złożonymi wnioskami. 

 

Głosowanie w sprawie kwoty dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Łochowie zgodnie ze złożonym 

wnioskiem na rok 2023   

Głosy „za”: Zbigniew Moroz, Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski 

Głosowanie w sprawie kwoty dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Białych Błotach zgodnie ze 

złożonym wnioskiem na rok 2023   

Głosy „za”: Zbigniew Moroz, Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski 

Głosowanie w sprawie wpisania do projektu budżetu na przyszły rok kwoty 500 000,00 zł, jako 

dofinansowania do wozu strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Białych Błotach  

Głosy „za”: Zbigniew Moroz, Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski 

Głosowanie w sprawie zabezpieczenia dodatkowej kwoty na paliwo do końca roku 2022 na 

poziomie około 3 000,00 zł dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Białych Błotach  

Głosy „za”: Zbigniew Moroz, Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

zaproponował, aby przedstawiciele obu OSP byli obecni na najbliższej Komisji Budżetu i Finansów. 

Radny Piotr Mądrzyński zapytał o kwestię zakupu materiałów do remontów i napraw, strażacy 

odpowiedzieli, że w dużej części jest to wkład prywatny strażaków ochotników. Radna Magdalena 

Sznajder zauważyła, że dofinansowania dla OSP są na bardzo małym poziomie, jej zdaniem środki 

powinny być przeznaczane „ na górkę”, środki powinny być zaokrąglone do góry.  

 

Ad. 1 

Komendant Policji w Białych Błotach podkom. Marcin Ćwikliński przedstawił zestawienie 

wykroczeń porównując aktualny rok (styczeń-sierpień) do takiego samego okresu roku 

poprzedniego. Poziom bezpieczeństwa mieszkańców utrzymuje poziom z zeszłego roku, w 2021 

roku wszczęto 264 postępowania o przestępstwo, w tym jest to 230 postępowań. Komendant 

zauważył, że w tym roku było więcej kradzieży, zaapelował, żeby mieszkańcy bardziej 
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zabezpieczali swoje mienie. Liczba kradzieży z włamaniem spadła z 9 do 5. Problemem są 

nietrzeźwi kierujący, otrzymane z dofinasowania gminnego urządzenie pozwala wykrywać 

kierowców pod wpływem narkotyków. W kwestii wykroczeń, poziom ujawnialności jest zbliżony, 

głównie są to wykroczenia w ruchu drogowym, problemem są nietrzeźwi kierujący rowerami. 

Podsumowując Komendant stwierdził, że Gmina Białe Błota jest gminą bezpieczną, zaapelował 

do mieszkańców o zabezpieczanie mienia, czujność i informowanie policji o jakiś nietypowych 

sytuacjach, zachowaniach. W kwestii przestępstw narkotykowych, podkom. Marcin Ćwikliński 

stwierdził, że są przypadki zatrzymywana osób posiadających niewielkie ilości środków 

odurzających, jednak nie ma incydentów np. w rejonie szkół.  Przewodniczący Komisji 

Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski zapytał o kwestię 

radaru oraz przypadki przekraczania dozwolonej prędkości, zwracając uwagę na problem 

serwisówki. Komendant odpowiedział, że Policja w Białych Błotach działa prewencyjnie, 

przeprowadza kontrole, zgłasza prośby o nieoznakowane patrole. Policja złoży wniosek o 

dofinansowanie na zakup nowego wozu. Przewodniczący Komisji zaproponował, aby taki 

wniosek został złożony do przyszłorocznego budżetu. Radna Magdalena Sznajder zapytała o 

kwestię sprawdzania stanu technicznego autobusów, które worzą dzieci do szkoły podstawowej, 

zwróciła uwagę na naganne zachowanie kierowców tych autobusów. Komendant odpowiedział, 

że jednostka w Białych Błotach nie dysponuje patrolem ruchu drogowego, zwróci uwagę, aby 

funkcjonariusze byli czujni w kwestii prowadzenia rozmów przez telefon kierujących autobusami 

i przekaże do ruchu drogowego, aby sprawdzić stan techniczny pojazdów. Podczas posiedzenia 

podjęto ustalenia, że Komisariat złoży wniosek na dodatkowe służby, dodatkowe patrole oraz na 

samochód.   

Ad. 3 

Kierownik Referatu Organizacyjnego Łukasz Czyżewski poinformował, że sołtys Łochowa 

skierował pismo do urzędu w kwestii uregulowania sprawy związanej z sklepem mieszczącym się 

w Łochowie, ponieważ w otoczeniu sklepu pojawił się bałagan, były hałasy. Wójt zadecydował  

o kontroli tego punktu sprzedaży przez Gminną Komisję ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi na 

terenie Gminy Białe Błota. Kierownik przedstawił propozycję sołtysa Łochowa oraz mieszkańca 

dotyczącą ograniczenia sprzedaży alkoholu w sklepach, w określonych godzinach: od godz. 22:00 

do 6:00, jednak o tym decyduje Rada Gminy. Kierownik Referatu Organizacyjnego zauważył, że 

jest to pierwsza taka sytuacja, przedstawił kwestię ilości zezwoleń w przypadku restauracji  

i sklepów, zauważył, że wprowadzenie ograniczenia sprzedaży będzie wymagało konsultacji 

społecznych, ograniczenia mogą być rejonizowane, dotyczyć wybranych sołectw.  

Kierownik Referatu Organizacyjnego Łukasz Czyżewski wraz z Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Anną Skwarską przedstawili propozycję przeniesienia Urzędu Stanu Cywilnego z budynku 

głównego Urzędu Gminy do budynku mieszczącego się przy ul. Szubińskiej 1. Co raz więcej 

mieszkańców, jak i osób spoza gminy korzysta z USC, znaleziona został lokalizacja  

z udogodnieniami takimi jak winda, duży korytarz. Kierownik USC przedstawiła dane dotyczące 

zwiększonej liczby obsługiwanych osób, przyrostu mieszkańców. Radna Magdalena Sznajder 

zapytała o roczny koszt wynajmu pomieszczenia, Łukasz Czyżewski odpowiedział, że jest to 
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około 60 000,00 zł brutto. Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Komisji Kierownik 

Referatu Organizacyjnego poinformował, że środki planowane na wyposażenie nowych 

pomieszczeń wynoszą do 90 000,00 zł, najem planowany jest na 4 lata. Przewodniczący zapytał 

o salę ślubów, czy nie wymaga doposażenia, Kierownik USC odpowiedziała, że można by było 

zmienić wystrój, dostosować do obowiązujących standardów.  

Głosowanie w sprawie podnajęcia zespołu pomieszczeń w sklepie nad POLO na potrzeby Urzędu 

Stanu Cywilnego wraz z doposażeniem 

Głosy „za”: Zbigniew Moroz, Piotr Mądrzyński, Łukasz Wyszomirski  

 

Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka zreferowała materiały na sesję i zmiany, które 

zostały wprowadzone do budżetu: 

- Projekt i rozbudowa ulic: Antoniego Przysieckiego oraz Biznesowej w miejscowości Przyłęki 

- Projekt i budowa ciągu pieszo - rowerowego wraz z oświetleniem wzdłuż jezdni drogi 

powiatowej nr 1537C, stanowiącej ulicę Gęsią na odcinku Ciele - Kruszyn Krajeński 

- Przebudowa drogi powiatowej nr 1926C Nakło-Gorzeń-Bydgoszcz wraz z budową skrzyżowania 

w km 19+015 

- Projekt ulicy Długiej i Jeżynowej w Zielonce 

- Projekt budowy ul. Asfaltowej, ul. Tulipanowej, ul. Żonkilowej, ul. Modrej w Białych Błotach 

- Przebudowa nawierzchni części ulicy Letniskowej, Wczasowej i Plażowej w Łochowie, gm. Białe 

Błota oraz przebudowa części nawierzchni ulic Topolowej i Biwakowej w Łochowie 

- Projekt ulicy Słonecznikowej, ul. Jaśminowej w Lipnikach 

- Projekt ulicy Patrolowej i Kolejowej w Kruszynie Krajeńskim 

- Projekt ulicy Zabytkowej od ulicy Cichej do ulicy Zakładowej w Przyłękach 

- Projekt ulicy Kasztanowej i Żeglarskiej w Łochowie 

- Projekt budowy ul. Borówkowej w Łochowie 

- Projekt budowy ul. Olszynowej w Łochowie 

- Projekt budowy ul. Cisowej w Łochowie 

- Projekt ul. Dzięciołowej w Zielonce 

- Projekt i budowa ul. Rumiankowej w Zielonce 

- Budowa chodnika przy ulicy Dymnej w Przyłękach 

- Projekt i budowa ulicy Ogrody w Cielu - na odcinku 100 m od ul. Osiedle (do posesji nr 3) wraz z 

miejscami postojowymi 

- Projekt i budowa ulicy Diamentowej w Lisim Ogonie 

- Projekt ulicy Drzewnej w Białych Błotach - na odcinku od ulicy Chlebowej w Białych Błotach do 

ulicy Gminnej w Trzcińcu 

- Budowa ulicy Ślesińskiej w Łochowicach 

- Przebudowa ulicy Guliwera w Białych Błotach na odcinku o nawierzchni bitumicznej – projekt 

- Budowa zatok autobusowych na terenie Gminy Białe Błota 

- Budowa ogrodzenia cmentarza komunalnego wraz z parkingiem i infrastrukturą wewnętrzną w 

Białych Błotach 
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- Kapitalna modernizacja budynku w Szkole Podstawowej w miejscowości Przyłęki 

- Projekt i budowa ul. Pogodnej w Cielu wraz z kanalizacją sanitarną 

- Zakup pojazdu asenizacyjnego dla Gminy Białe Błota - specjalistyczny samochód do czyszczenia 

kanalizacji 

- Modernizacja i rozbudowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Białych 

Błotach 

- Budowa farmy fotowoltaicznej na terenie gminy Białe Błota 

- Projekty i budowa oświetlenia dróg na terenie Gminy Białe Błota - etap V 

- Inwentaryzacja istniejącego oświetlenia drogowego własność Enea Oświetlenie wraz z 

projektem jego modernizacji na terenie Gminy Białe Błota 

- Budowa oświetlenia na terenie gminy Białe Błota 

- Urządzenie zgodnie z wykonanym projektem działki 543/4 przy ulicy Mroźnej w Kruszynie 

Krajeńskim, tj. urządzenie placu zabaw, siłowni zewnętrznej oraz wyposażenie w elementy małej 

architektury 

Radny Henryk Sykut zadał pytanie w temacie gminnego programu wymiany piecy na ekologiczne 

źródła ogrzewania, wskazując, że termin przyjmowania wniosków jest od 1 lutego do 31 

sierpnia, pięć miesięcy jest wyłączonych z możliwości złożenia wniosku. Radny zaproponował 

zapis, aby można było składać wnioski od 1 stycznia do 31 grudnia, zaproponował ustalenie 

limitu wniosków na dany rok, po wyczerpaniu limitu, wniosek będzie mógł być rozpatrywany w 

następnym roku w pierwszej kolejności. Radny wyraził swoje wątpliwości w kwestii formy 

dofinansowania, w pierwszej kolejności dotacja a później rozliczenie. Radny Piotr Mądrzyński 

zgodził się z radnym Sykutem, jego zdaniem nie należy dawać pieniędzy „na przód”, należałoby 

robić zdjęcia starego pieca i nowego i na tej podstawie byłyby wypłacane pieniądze. Radna 

Magdalena Sznajder zauważyła, że nie każdego mieszkańca stać na zebranie sumy na wymianę 

całego pieca, takie dofinasowanie wypłacane przed wymianą umożliwia mieszkańcom zebranie 

pełnej kwoty na wymianę. Radny Piotr Mądrzyński odniósł się do słów Radnej Magdaleny 

Sznajder. Radny Henryk Sykut wyjaśnił, że w przypadku termomodernizacji odbywa się 

refundacja po zakończonych pracach, przekazanie środków powinno odbyć się szybko, jeżeli jest 

faktura to mieszkaniec powinien w ciągu 14 dni, maksymalnie 30 dni, otrzymać zwrot tych 

środków, zaproponował rozwiązanie w postaci cesji kwoty na wykonawcę.  Przewodniczący 

Komisji stwierdził, że jest także za tym, aby wypłacać pieniądze „po”, są to pieniądze publiczne, 

w razie wątpliwości środki takie nie powinny być angażowane, pomysł z cesją zdaniem 

Przewodniczącego Komisji jest bardzo ciekawy. Wyjaśnień udzieli Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska Daniel Kończak, koncepcja przejścia z refundacji, która kiedyś funkcjonowała, na 

system dotacji, wynikała z opinii i wskazań Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej, przybliżył 

różnicę między dotacją a refundacją. Kierownik zauważył, że dotacja powinna być rozliczona w 

danych roku budżetowym, stąd te ograniczenia terminowe, Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska aktualnie przygotowuje projekt uchwały, aby termin rozliczenia dotacji przedłużyć 

do 15 listopada, otrzymał w tej kwestii pozytywną opinię Urzędu Ochrony Konkurencji i 

Konsumentów, czeka na uzgodnienie z Ministerstwa Rolnictwa. Program wymiany piecy będzie 

zmieniany w przyszłym roku, będą uwzględnione wnioski radnych. Radny Henryk Sykut 
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stwierdził, największym problemem w obecnym programie są terminy, należałoby także 

uprościć procedury, inne samorządy rozliczają wymianę na zasadzie refundacji. Kierownik 

Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak zauważył, że zgodnie z uchwałą beneficjent musi 

się rozliczyć do końca września, zgodnie z formułą dotacji pieniądze muszą być najpierw 

wypłacone, przed wymianą ogrzewania. Kierownik wykluczył możliwość, aby przyjmować 

wnioski do 31 grudnia, wyjaśnił kwestię postępowania windykacyjnego. Termin przyjmowania 

wniosków zostanie wysłużony, termin rozpoczyna się w lutym, ze względu na czas uchwalenia 

budżetu, wnioski mogą być przyjmowane, po uchwaleniu budżetu. Radny Piotr Mądrzyński 

zapytał czy wszystkie środki zabezpieczone na wymianę piecy zostały przekazane i ile było 

wniosków. Kierownik odpowiedział, że było 155 udzielonych dotacji, informacji od 

mieszkańców, że nie zdążą z wymianą źródła ogrzewania jest około 5. Z puli środków, na koncie 

zostało około 1 500,00 zł.  

Radna Magdalena Sznajder zapytała o kwestię brzydkiego zapachu unoszącego się w Cielu, 

radna odkryła wykopane rowy, do których wlewane są popłuczyny, zapytała czy urząd ma 

zamiar zrobić coś z tym. Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak odpowiedział, 

że znana jest mu sprawa, na bieżąco składane są wnioski do Wojewódzkiego Inspektoratu 

Ochrony Środowiska, jest to organ, który ma ustawowe uprawnienia do kontroli, niestety 

działania WIOŚiu są opieszałe. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska Łukasz Wyszomirski 

zarządził omówienie kolejnych materiałów na sesję. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak omówił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Białe Błota na lata 2021-2023, 

wskazując, że dokument ten jest wymagany przy ubieganiu się o dofinansowanie z wszelkich 

programów unijnych dotyczących ochrony środowiska. Dokument został przygotowany przez 

firmę zewnętrzną, koszt jego opracowania wyniósł 17 000,00 zł brutto. Przyjęte w programie 

założenia są możliwe do osiągnięcia do końca 2030 roku. Radny Henryk Sykut odniósł się do 

obecnej sytuacji, problemu braku węgla, zauważył, że nie ma narzędzi do realizacji tego 

programu.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak omówił projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia pomnika przyrody. Projekt uchwały wynika z wniosku osoby fizycznej, która 

zgłosiła propozycję oznaczenia drzewa, jako pomnika przyrody, które znajduje się na prywatnym 

gruncie. Wszelkie decyzje o pomniku przyrody podejmuje Rada Gminy.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Daniel Kończak przedstawił projekt uchwały w sprawie 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników na wyznaczonym miejscu, wyjaśniając, że projekt uchwały wynika z ustawy o 

dopuszczeniu prowadzenia handlu przez rolników i domowników w piątki i soboty. Wójt, jako 

organ może tylko wskazać miejsce prowadzenia handlu i inne ogólne uregulowania.  
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Natalia Zielińska zastępca kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

przedstawiła projekty uchwał przygotowane przez referat: 

- projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Białe Błota Północ II” w miejscowości Białe Błota, który ma 

na celu uzupełnienie już istniejącego miejscowego planu dla Białe Błota północ, są to głównie 

tereny zielone,  

- projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Przemysłowej w miejscowości Białe Błota, 

- projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „SIM Drzewce” w miejscowości Drzewce,  

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Białe Błota” , 

- trzy projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym gruntu 

niezbędnego dla poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

wyjaśniając, że właściciele nieruchomości przyległych wystąpili do tutejszego urzędu o 

możliwość zakupu niewielkich gruntów na poprawę zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, 

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych, są to dwie 

nieruchomości w Łochowicach, które stanowią przedłużenie istniejących dróg, ich nabycie 

zabezpieczy dostęp do dróg publicznych. 

 

W związkiem nieobecnością kierownika Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami Michała 

Kostkowskiego nie został omówiony projekt uchwały zmieniająca uchwałę Rady Gminy w 

sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokół na podstawie nagrania sporządziła: Katarzyna Lutkowska 
 

 
 
Przewodniczący Komisji 
   Łukasz Wyszomirski  
 
 

 


